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		ИНТЕРВЮТА
		

		
			Рано ли е за регистър с лекарски грешки?

			10 януари 2011 13:16 / Галин Петков | Коментари: 4
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		Преди да бъде създаден какъвто и да било регистър на лекарските грешки, трябва да се дефинира какво е лекарска грешка. Такова е мнението на Националната пациентска организация. Според председателя й д-р Станимир Хасърджиев е необходимо да се разработи алгоритъм на действие за различните прегледи. По този начин ще може да се установи кой лекар е допуснал грешка. Още няколко условия трябва да бъдат изпълени, преди да бъде създаден подобен регистър – първо трябва да се уточни кой ще констатира нарушенията, след това да се прецени дали наистина има нарушение и ако има, каква да бъде санкцията.

В момента в България има създадени условия за осъществяване на медицинска практика, а за стриктното й спазване следят специалисти от медицинския одит.

Твърде рано е у нас да се създаде подобен регистър. По-правилното решение е да се изработи база данни, в която да има оценка от пациентите. В момента съществува такъв модел, но той не е официален и никой не следи за достоверността му.

Въпросът трябва да се реши и юридически – какво ще бъде наказанието на лекаря, допуснал лекарска грешка, как ще се компенсира засегнатият пациент и пр.

Още от разговора ни с д-р Хасърджиев – чуйте в звуковия файл.
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			Системата трябва да се промени 



Системата побърза да „накаже” доктор Михаил Маджунов с едногодишна ваканция.

Системата не иска проблеми и протести.

Системата не иска въпроси, дискусия и гласност.

Системата иска да потули нещата.

Системата иска да забравим, да се примирим, да не правим нищо. 

	

Аз няма да забравя. Ще продължавам да питам, чувствам и мисля. И ще се старая да помагам – не на системата, а на себе си, на близките си, на хората и на живота.



Системата трябва да се промени – и не към по-лошо, както това ставаше в голямата си част през последните 15 години, а към по-добро.



Няма по-добър момент от ДНЕС и СЕГА – отлагане разрешаването на проблема, не помага.



„Човек може да си почива само когато е уморен.” /Думите са на бащата на Дончо Цончев/           





Не бива случилото се да бъде забравено. Нещата трябва да се променят. И точно лекарите трябва да подемат инициaтивата.



Добрите лекари не бива да мълчат! Трябва да изискат от държавата да се промени системата към по-добро, за всички ни.



Имено лекарите могат и трябва да са сред първите, които искат и помагат, да си подредим дома, в частност здравеопазването. Не бива да търпят нито за миг нито неадекватни политици нито некомпетентни, неетични и арогантни "доктори" сред тях. Само така би се възстановило доверието между лекарското съсловие и всички нас.
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				Тъй като бихме искали форумът да е място за честни, откровени и интересни мнения, най-любезно молим да използвате учтив и неагресивен тон в постингите си.

				Всяко мнение, което подтиква към расова или полова ненавист, към тероризъм, както и написаното на вулгарен език, ще бъде изтривано веднага. Откровени рекламни съобщения, особено тези с поставени хиперлинкове без никаква връзка с обсъжданите теми, ще бъдат квалифицирани като спам и няма да бъдат толерирани. 
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 » Прочети

			

		

	
		
			[image: ]
			За фалшивите очила, лошата зрителна култура и липсата на профилактика
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			Новият председател на  УС на БЗС д-р Борислав Миланов е завършил през 1988 г. » Прочети
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			Българката става все по-болна. Зачестяват случаите на рак на маточната шийка

			2.06.2011 / Галин Петков (Коментари: 24) 

			Д-р Николай Генов е практикуващ акушер-гинеколог в медицински център „Панацея“ в София. » Прочети
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			Кой ни защитава като пациенти
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			Евгения Адърска – считана за един от създателите на Националната пациентска организация. » Прочети

			

		

	
		
			[image: ]
			Какво значи да си пациент у нас

			18.04.2011 / Галин Петков (Коментари: 10) чуй аудио

			За диалога между пациентските организации и институциите. » Прочети
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			Българин стана председател на Европейската асоциация на пациентите с чернодробни заболявания

			5.04.2011 / Галин Петков (Коментари: 5) чуй аудио

			Станимир Хасърджиев е председател и основател на Националната пациентска организация, както и на организацията за борба с хепатита – „Хепасист“. » Прочети
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			Не много скъпо и здравословно
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			В България възпалителните заболявания* се лекуват на европейско ниво

			28.02.2011 / Галин Петков (Коментари: 12) чуй аудио
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